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Først og fremmest tak til Johnny, som er tiltrådt i afdelingen og er ny turneringsleder. 

 

Du har klaret det fremragende, og har nye visioner med turneringen. Dejligt. 

 

I år fik vi flere tilmeldte hold. 

Vi var 21 hold en stigning på 3 stk. 

Dette skyldes et godt samarbejde imellem afdelingen og kontoret på KFIU. 

 

Dette niveau skal vi helst ligge på , så der er ca. 6-8 hold i hver division. 

 

Banerne var bedre i år. 

Selve grusset var der mere af, og det lå også på banerne. 

Vi mangler stadigvæk at få vore linier i bedre stand.  

Det er farligt når de ligger højt eller er direkte løse. 

Vi kunne også tænke os net-målere og net højde strammere. 

Så højden på nettet er korrekt. 

Dette gøres på alle anlæg før der spilles turneringskampe. 

 

Endvidere er flere bænke slidte og kunne skraldespandene ikke flyttes udenfor. 

 

Vindere af 1.div blev Novo 1 

                        2.div blev PFA 

 3.divAU2 lakering. 

Tak for en god sæson.  


